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Z Á P I S N I C A 

z komisie MsZ pre šport zo dňa 7. februára 2022 

 

Prítomní členovia komisie (7):  

Mgr. Antálek (predseda), Ing. Adamkovičová, J. Kýška, Mgr. Denk, Z. Durcová, Ing. Nerád, 

Mgr. Mináriková 

 

Ospravedlnení členovia komisie (1): 
Ing. Slezáček 

 

Tajomník komisie:  

Mgr. Krč 

 

P r o g r a m: 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh termínov zasadnutí Komisie pre šport v roku 2022 

3. Odporúčané rozdelenie finančných prostriedkov z grantového systému na športové 

podujatia, priame dotácie a dotácie pre športové kluby 

4. Návrh – Dotácie pre športové kluby mesta na 2. časť sezóny 2021/2022 

5. Návrh – Zmluva na poskytnutie dotácie pre MŠA Stará Turá, s. r. o. 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

K   p r i e b e h u   r o k o v a n i a : 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril a prítomných členov privítal o 16.00 hod. predseda komisie Mgr. 

Matej Antálek. Oznámil, že komisia sa bude riadiť programom, ktorý bol všetkým členom 

doručený spolu s prerokovávanými materiálmi.  

Za takto navrhnutý program a prerokovanie jednotlivých bodov nasledujúcich po sebe dal 

hlasovať.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    7 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

Komisia berie na vedomie a schvaľuje program dnešného zasadnutia.   

 

2. Návrh termínov zasadnutí Komisie pre šport v roku 2022 

Predseda komisie Mgr. Antálek informoval členov komisie, že žiadne pevné termíny zasadnutí 

v tejto ešte stále pandemickej situácii stanovovať nebude.  

Predpokladá však, že v prípade potreby sa komisia vie zísť podľa potreby a navrhol, že ak bude 

nutné rokovanie, zvolá komisiu vždy najneskôr 2 týždne pred konaním aktuálneho zasadnutia 

MsZ tak, aby už predkladaný materiál bol v našej komisií prekovaný a mohol byť odovzdaný aj 

so stanoviskom k rokovaniu Komisie pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie.  
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3. Odporúčané rozdelenie finančných prostriedkov z grantového systému na športové 

podujatia, priame dotácie a dotácie pre športové kluby 

Tajomník Mgr. Krč informoval členov komisie, že aj v tomto roku 2022 sú v rozpočte mesta 

rozpočtované finančné prostriedky na podporu športu. Výška týchto finančných prostriedkov je 

40.000 €. Ďalej informoval, že tak ako v ostaných rokoch sú zachované tri druhy dotácií, ktoré sú 

v uvedené v § 5 a jednotlivých odsekoch v súlade z VZN č. 2/2021 Nar. o dotáciách na podporu 

športu v meste Stará Turá.  

Informoval, že komisia nemá síce možnosť tieto finančné prostriedky priamo rozdeľovať, ale 

odporúča v prípade pridelenia rozvrhnúť čiastku nasledovne:  

 

 Dotácie pre športové kluby:  

- na prerozdelenie odporúčaná suma 38.000,-  € na 1. a 2. časť sezóny 2022/2023  

 Dotácie pre športové projekty:  

- na prerozdelenie odporúčaná suma 1.000,- € 

 Priama dotácia udelené primátorom mesta:   

- na prerozdelenie odporúčaná suma 1.000,- € 

 

Spolu je v programovom rozpočte mesta pre rok 2022 rozpočtovaná suma 40.000,- €. 

Predseda komisie Mgr. Antálek dal následne za takéto odporúčanie prerozdelenia hlasovať.  

 

Hlasovanie:   ZA     7 

   PROTI    0  

ZDRŽAL SA  0  

 

Komisia berie na vedomie odporúčané sumy pre prípadné rozdeľovanie finančných prostriedkov 

z grantového systému na športové projekty, priame dotácie a dotácie pre športové kluby. 

 

4. Návrh – Dotácie pre športové kluby mesta na 2. časť sezóny 2021/2022 

Predseda komisie p. Antálek vyzval tajomníka, aby priblížil toto rozdelenie dotácii pre športové 

kluby na 2. časť sezóny 2021/2022.  

 

Tajomník komisie Mgr. Krč v krátkosti predstavil jednotlivých žiadateľov, rozdelenie a postup 

pri prideľovaní dotácii ako aj bodové hodnotenia žiadateľov. Dotácie boli následne rozdeľované 

na základe kvantitatívnych a kvalitatívnych ukazovateľov podľa § 5 VZN č. 2/2021 – Nar. 

o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá z rozpočtu mesta.  

Informoval tiež, že v materiáloch je rozdeľovaná čiastka 17.500 €, ktorá bola vypočítaná na 2. 

časť sezóny 2021/2022.  

Ešte doplnil, že v prípade prideľovania financií na 1. časť sezóny 2021/2022 bola rozdeľovaná 

čiastka 35.000 €, nakoľko neboli finančné prostriedky pre športové kluby pôsobiace v meste 

Stará Turá poskytnuté na 2. časť predchádzajúcej sezóny 2020/2021, pre šíriacu sa pandémiu a 

bolo tak možné rozdeliť väčšiu rozpočtovanú čiastku. 

Predseda Mgr. Antálek vyzval prítomných členov, aby predložili svoje prípadné pripomienky 

k tomuto bodu rokovania. Nikto z prítomných žiadne pripomienky nepredložil a tak dal hlasovať 

za tento návrh. 

 

Hlasovanie:   ZA     7 

   PROTI    0  

ZDRŽAL SA  0  



 3 

 

Komisia pre šport odporúča MsZ v Starej Turej návrh pridelenia dotácii športovým klubom na 2. 

časť sezóny 2021/2022 schváliť. 

 

Pridelená dotácia na 2. časť sezóny 2021/2022: 

Športové kluby/žiadateľ Pridelená dotácia 

WU-SHU centrum Stará Turá 1 869,00 € 

Klub športového aerobiku Stará Turá 3 307,50 € 

Tenisový klub Oskoruša Stará Turá 1 517,25 € 

Mestský basketbalový klub Stará Turá 6 833,75 € 

Mestský futbalový klub Stará Turá 3 972,50 € 

Spolu 17 500,00 € 

 

 

5. Návrh – Zmluva na poskytnutie dotácie pre MŠA Stará Turá, s. r. o. 

Predseda komisie Mgr. Antálek informoval, že tak ako po minulé roky aj v roku 2022 sú 

v programovom rozpočte naplánované finančné prostriedky vo forme dotácie na prevádzku 

športových zariadení v majetku MŠA.  

Návrh tejto zmluvy sa oproti roku 2021 menil len v celkovej poskytnutej čiastke, ktorá bola 

navrhnutá v programovom rozpočte mesta na rok 2021. 

 

Tajomník komisie Mgr. Krč doplnil, že v roku 2022 sú v programovom rozpočte naplánované 

finančné prostriedky vo forme dotácie na prevádzku športových zariadení v sume 68.000 €. 

Dotácia bude na základe navrhovanej zmluvy s MŠA, s. r. o. použitá výhradne na úhradu 

nákladov na spotrebované energie (elektrická energia, teplo, teplá voda, vodné, stočné a dažďová 

voda), na úhradu poplatkov za komunálne odpady a na úhradu dane z nehnuteľností, platenú 

mestu Stará Turá a v poslednom rade na úhradu opráv a údržbu športových zariadení, ktoré slúžia 

športovým klubom pôsobiacim v meste Stará Turá a občanom Starej Turej na športové aktivity. 

 

Ing. Nerád v krátkosti informoval o napĺňaní zmluvy počas minulého roku, kedy došlo k tomu, že 

neboli všetky prostriedky dočerpané. Vzhľadom na aktuálne zvyšovanie cien energií zatiaľ nevie 

odhadnúť v akom objeme a čiastkach sa premietnu do čerpania v tomto roku.   

 

Predseda Mgr. Antálek vyzval prítomných členov, aby predložili svoje prípadné pripomienky 

k tomuto bodu rokovania. Nikto z prítomných žiadne pripomienky nepredložil a tak dal hlasovať 

za tento návrh. 

 

Hlasovanie:   ZA     6 

   PROTI    0  

ZDRŽAL SA  1 (p. Nerád) 

 

Komisia pre šport odporúča MsZ v Starej Turej schváliť predložený Návrh zmluvy na 

poskytnutie dotácie MŠA Stará Turá, s. r. o.       
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6. Rôzne 

Ing. Nerád v tomto bode informoval o diskusii a následnej požiadavke, ktorá prebehla na 

zasadnutí Komisie pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie. Priblížil, že v priebehu 

rokovania tejto komisie bola predložená požiadavka na zvýšenie finančných prostriedkov 

v rozpočte mesta do športu. Samotná predsedníčka tejto komisii požiadala kompetentných 

pracovníkov MsÚ, aby túto možnosť preverili a v prípade možností ju počas úpravy rozpočtu 

zahrnuli do rozpočtu ešte v tomto roku.  

 

Prítomní členovia Komisie pre šport sa s týmito informáciami stotožnili. Prikláňajú sa tiež k 

možnosti, aby mohli byť finančné prostriedky navýšené. 

Po krátkej diskusii sa všetci zhodli a navrhli požiadať o navýšenie položky v programovom 

rozpočte o čiastku 20.000 €.  

Zároveň informovali, že by tak bolo vhodné urobiť, čo najskôr, aby sa prípadné navýšenie 

dostalo do rozpočtu už na aprílovom zasadnutí MsZ.   

 

Predseda komisie a poslanec MsZ Mgr. Antálek informoval, že v pondelok 14.2.2022 budú mať 

rokovanie priamo s primátorom, kde tieto požiadavky predloží, aby sa mohli postupné kroky 

k navýšeniu začať realizovať alebo pripravovať.  

Následne oznámil, že výsledok z tohto rokovania oznámi všetkým členom Komisie pre šport.  

Z: Mgr. Antálek 

T: 14.2.2022 
 

Tajomník komisie Mgr. Krč informoval a dodal, že túto požiadavku predloží aj prednostke MsÚ 

v prípade, že by sa predmetného rokovania nezúčastnila.  

 

 

Mgr. Mináriková sa vrátila k rozdeľovaniu dotácii pre športové kluby a uviedla, že v niektorých 

prípadoch môže dochádzať k neobjektívnemu hodnoteniu v prípade kvalitatívnych ukazovateľov, 

nakoľko hlavne pandemické obdobie a opatrenia odhalili niekoľko rozdielov v konaní súťaží, 

turnajov ako aj ich početnosť. 

 

Mgr. Krč v krátkosti vysvetlil priebeh a výpočet týchto ukazovateľov pri žiadateľoch pre 

všetkých prítomných členov komisie.    

 

Ing. Nerád sa pristavil taktiež pri tejto objektívnosti. Zhodnotil, že hlavne v individuálnych 

športoch je možnosť sa zúčastňovať viacero podujatí ako pri kolektívnych športoch, resp. pri tých 

kolektívnych dochádza často k ukončeniu súťaží a nemožnosť sa tak umiestňovať na najlepších 

miestach.  

Vyslovil myšlienku, že bude vhodné sa zamyslieť nad úpravou vzorcov vo VZN pre výpočet 

týchto ukazovateľov tak, aby reflektovali na aktuálnu situáciu, súťaže, ligy a tiež objektivitu pre 

jednotlivcov a kolektívy.  

 

J. Kýška sa opýtal, či by nebolo vhodné pri nedohratí súťaží, jednoducho dopočítať stratu a body 

do umiestnenia.  

 

Mgr. Krč informoval, že v takomto prípade sa výpočet nedá robiť, keďže nevieme odhadnúť kde 

by bolo umiestnenie jednotlivých tímov v konečnej tabuľke a neboli by tak k dispozícii podklady 

pre výpočet. 



 5 

Predseda komisie Mgr. Antálek potvrdil, že pandémia COVID-19 odhalila určité oblasti v športe, 

ktoré sme doposiaľ nepoznali, napríklad on-line súťaže, ukončenie líg a dopočítanie bodov, 

početnosť zápasov, turnajov, ako aj určenie umiestnenia na základe dosiahnutých výsledkov 

z minulého obdobia. To všetko môže mať zásadný vplyv na objektívnosť výpočtov hlavne 

v kvalitatívnych ukazovateľoch pri súčasnom ponímaní týchto výpočtov vo VZN.  

Navrhol, že v najbližšom období bude vhodné zostaviť pracovnú skupinu, ktorá by posúdila 

a upravila vzorce, výpočty, resp. navrhla nové riešenia k výpočtom, tak aby reflektovali na 

aktuálnu dianie a priniesli objektívne hodnotenie ako pri jednotlivcoch tak aj pri kolektívoch. 

 

O termíne ako aj zložení tejto pracovnej skupiny bude informovať všetkých členov Komisie pre  

šport.  

 

Ing. Nerád ešte upozornil, že v prípade úpravy prepočtov vo VZN, je potrebné dodržať lehoty, 

ktoré sú dané pri takýchto zmenách. Dodal, že bude vhodné pripraviť podklady k zmene tak, aby 

ich bolo možné predložiť a schváliť v júnovom zasadnutí MsZ.  

Je to dôležité aj preto, aby prepočty na 1. a 2. časť novej sezóny 2022/2023 pri jednotlivých 

žiadateľoch boli vyhotovené už podľa nových schválených podmienok. 

 

 

J. Kýška sa informoval aká suma je rozpočtovaná v rozpočte mesta na roko 2022 pre športové 

podujatia. 

 

Mgr. Krč podal informáciu, že výška tejto položky vo výdavkovej časti rozpočtu je 1.500,- €. 

 

 

Ing. Nerád požiadal o informáciu ako v súčasnosti funguje šport a telovýchova v škole.  

 

Ing. Adamkovičová uviedla, že rodičia sú radi keď deti študujú a sú vôbec v škole. Má pocit, že 

na šport a celkovo telovýchovu sa v poslednej dobe zabudlo.  

 

Mgr. Denk odpovedal, že momentálne cvičenie a telesná výchova neprebieha a v rámci týchto 

hodín chodia žiaci na prechádzky. Informoval, že naďalej dodržujú opatrenia, ktoré vydal RÚVZ 

pre hodiny telesnej výchovy.  

Ďalej oznámil, že bolo 6 tried v karanténe, v súčasnosti už je len 1 trieda.  

Priblížil tiež prípravu lyžiarskych výcvikov pre jednotlivé triedy a opatrenia, ktoré so 

zabezpečením súvisia. K zabezpečeniu všetkých náležitostí bola veľká podpora zo strany vedenia 

školy ako aj ostatných učiteľov. 

Vyslovil želanie, aby všetci žiaci boli zdravotne v poriadku a mohli tieto lyžiarske kurzy 

absolvovať.  

 

Mgr. Antálek informoval, že v SOŠ prebiehajú hodiny telesnej výchovy od nového roku 

v normálnom procese. 

 

 

Mgr. Antálek priblížil v krátkosti prítomným členom rozbiehajúci sa nový koncept vo 

futbalovom klube.  

 

Na záver informoval Ing. Nerád o úspechu tímu MBK Stará Turá, ktorý vyhral medzinárodný 

turnaj v meste Riga.  
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Oznámil, že v súčasnosti aj u nich v MBK prebieha tréningový proces a súťaže v normálnom 

režime, podľa plánu. Väčšina hráčok je očkovaných a aj preto môžu športovať bez rôznych 

obmedzení.  

 

7. Záver 

Predseda komisie Mgr. Antálek poďakoval prítomným členom za účasť a o 17.10 hod. ukončil 

zasadnutie.  

 

 

V tabuľke prikladáme prehľadné hlasovanie všetkých členov komisie MsZ pre šport 

k jednotlivým bodom. 

 

 

 

 

 

 

            Zapísal:  Mgr. Miroslav Krč  ....................................... 

             

 

 

Schválil:  Mgr. Matej Antálek ....................................... 

 

 

 

Stará Turá 7.2.2022 

 

 

 

HLASOVANIE ČLENOV KOMISIE 

                                

  ANTÁLEK ADAMKOVIČOVÁ DENK DURCOVÁ KÝŠKA 

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 

1. X     X     X     X     X     

3. X     X     X     X     X     

4. X     X     X     X     X     

5. X   X   X   X   X   

                                

  NERÁD 
SLEZÁČEK 

(nehlasoval) 
MINÁRIKOVÁ     

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA   

     1. X           X     
      3.  X   

 
      X     

      4. X      X         

5. 
 

  X        X     
      


